
Vraag Gemeente Belangen raadsvergadering 31-01-2019 

 

Er bereiken Gemeente Belangen steeds meer berichten van agrarisch ondernemers en  

belangenbehartigers die zich bedreigd voelen of bedreigd worden. 

Ook wordt er steeds meer melding gemaakt van inbraak, insluiping en zonder toestemming  

van de eigenaar betreden van bedrijven en stallen. 

Gemeente Belangen vindt dit een zorgelijke ontwikkeling. 

Vragen aan het college: 

1 Deelt het college deze zorgen? 

2 Zijn er bij het college ook al meldingen van deze aard binnen gekomen? 

3 Wat gaat het college ondernemen als dit wel gebeurt? 

4 Heeft het college een advies voor ondernemers hoe hiermee om te gaan? 

 

 


